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Årsmötesprotokoll  
Hagby Ryttarförening 2013-02-23 

Mötet hölls i kvartersgård 2, Erikslund 

1. Årsmötet öppnades av Elin Warner som hälsade alla välkomna. 
2. Till mötesordförande valdes Sandra Hammargren. 
3. Till mötessekreterare valdes Lena Netterlöv. 
4. Dagordningen godkändes av samtliga närvarande. 
5. Röstlängden fastställdes. 19 personer var närvarande varav 9 via fullmakt. (bilaga 1) 
6. Till justerare och rösträknare valdes Elisabeth Svensson 
7. Årsmötet fastställde att mötet var stadgeenligt utlyst. 
8. Verksamhetsberättelsen lästes upp av Elin Warner och godkändes av mötet. (bilaga 

2) 
9. Lena Netterlöv redovisade resultatet för 2012. Vi har ett överskott på 26 541 kr vilket 

är bra då vi har stora utgifter framför oss - volten och byte av boden i stora stallet.  
(bilaga 3) 

10. Lena Netterlöv redovisade två budgetförslag.  
• Förslag 1 med oförändrade boxhyror som beräknas ge ett överskott på ca 8000 

kr.  
• Förslag 2 med en höjning av boxhyrorna med 50 kr per box från 1 april som 

beräknas ge ett överskott på ca 17 100 kr.  

Årsmötet röstade på de två förslagen med följande resultat:  
Förslag 1: 0 röster.  
Förslag 2: 19 röster. (bilaga 4) 

11. Lena Netterlöv läste upp revisionsberättelsen. (bilaga 5) 
12. Årsmötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet för år 2012. 
13. Valberedningen presenterade sitt förslag till styrelse för 2013. Förslaget godkändes 

av årsmötet. Det innebär att Elin Warner blev omvald till ordförande. Övriga 
styrelsemedlemmar sitter kvar/väljs om sen 2012. (bilaga 6) 

14. Valberedningens förslag på revisor och revisorssuppleant godkändes av årsmötet. 
(bilaga 6) 

15. Till sammankallande i valberedningen för 2013 valdes Lisbeth Berglund. Nicole 
Masur och Linda Nilsson valdes till ledamöter. 

16. Årsmötet fastställde att medlemsavgiften för 2014 ska vara oförändrad. 
17. Sommarhagen – vi kommer att ha en arbetsdag som vanligt för att ställa iordning 

hagen. Styrelsen inventerar hagen innan och sätter upp datum för arbetsdagen efter 
det. 

18. Det har kommit in 7 motioner till årsmötet som vi tagit ställning till. 
• Motion om rullande schema i sommarhagarna(bilaga 7).  

Efter diskussion beslutades att de två mindre hagarna utökas. Styrelsen ritar upp 
nytt hagförslag efter inventeringen. I sommar behåller vi samma hagar som förra 
året och så byter vi medsols fr o m 2014. Resultat av omröstningen: JA - 11 
röster. NEJ - 7 röster. Motionen antogs av årsmötet. 
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• Motion om att det obligatoriska skötselschemat endast ska gälla de 10 
veckor som vinterhagarna inte får användas och inte som idag från 1 juni. 
(bilaga 8) 
Resultat av omröstningen: JA – 4 röster. NEJ – 16 röster.  
Motionen avslogs av årsmötet med motivation att vi måste vara säkra på att de 
hästar som går i hagen från första dagen får den tillsyn de behöver och det 
säkraste är då att tillsynen är schemalagd från början. 

• Motion om att en huvudansvarig arbetsledare utses inför gemensamma 
städdagar i föreningen. (bilaga 9) 
Resultat av omröstningen: JA – 17 röster. NEJ – 0 röster. Motionen antogs av 
årsmötet. 

• Motion om att riktlinjer ska tas fram för hur man bygger småhagar i 
sommarhagen och när de ska ta bort. (bilaga 10) 
Resultat av omröstningen: JA – 18 röster. NEJ – 0 röster. Motionen antogs av 
årsmötet och styrelsen fick i uppdrag att dra upp riktlinjerna för detta. 

• Motion om att införa en gemensam arbetsdag för att stänga sommarhagen 
inför hösten. (bilaga 11) 
Resultat av omröstningen: JA – 18 röster. NEJ – 0 röster. Motionen antogs av 
årsmötet. 

• Motion om att boxdepositionen ska justeras automatiskt av kassören vid 
höjningar av boxhyran. (bilaga 12) 
Resultat av omröstningen: JA – 18 röster. NEJ – 0 röster. Motionen antogs av 
årsmötet. 

• Motion om ändring av stadgarna när det gäller omröstningar av större 
ekonomiska beslut. (bilaga 13) 
Resultat av omröstningen: JA – 16 röster. NEJ – 0 röster. Motionen antogs av 
årsmötet med förtydligandet att större ekonomiska frågor gäller volten, boxhyror 
samt större reparationer. 

19. Inga övriga frågor fanns att ta upp 
20. Mötet avslutades 

 

 

 .........................................................................   ................................................................  

Lena Netterlöv, mötessekreterare                          Elisabeth Svensson, justerare  


